
Vážený pan Ing. Milan Kryl  

Místostarosta MČ Praha 5 

Zde 

 

V Praze dne 12.11.2024 

Vážený pane místostarosto, 

obracím se na Vás s žádostí o poskytnutí informací ohledně projektu nové křižovatky 
Plzeňská – Musílkova. Jistě jste jako radní přes dopravu obeznámen s tristní situací 
v této oblasti. Proto v uplynulých letech MČ (na vlastní náklady) vypracovala společně 
s HMP projektovou dokumentaci nové křižovatky v tomto místě. Tu (včetně platného 
stavebního povolení) předala dopisem tehdejšího předsedy dopravního výboru MČ 
Praha 5 Jana Panenky dne 15.7.2021 TSK. Do dnešního dne se s křižovatkou nic 
nestalo a dokonce jsem se v minulých dnech dozvěděl, že stavební povolení na tuto 
akci propadlo. Prosím o potvrzení či vyvrácení této informace. Zároveň Vás žádám o 
zodpovězení následující dotazů: 

1. Jaký je důvod propadnutí stavebního povolení na výše uvedenou stavbu?  
2. Kdo je zodpovědný za vzniklou situaci a jak jste Vy osobně monitoroval a řídil 

tento projekt. 
3. Jakým způsobem se bude dále pracovat s projektovou dokumentací za více než 

1 mil. Kč. Kdo uhradí vzniklé škody?  
4. Jakým způsobem chce MČ naprosto neúnosnou dopravní situaci na tomto 

křížení řešit.  

Vážený pane místostarosto, důsledky, které má výše uvedená trestuhodná nedbalost 
jsou pro mě dalším důkazem toho, že současné koalici je problematika dopravy 
v Praze 5 naprosto lhostejná.  

 

S pozdravem 

 

Lukáš Herold 

Předseda klubu zastupitelů ODS 

  

       


